

T1 Angela G

CALENDAR

Please consult the Gunn High School [calendar](#) and [website](#) for updated event information.

October 5, 4-5:30 PM

Site Council Meeting

October 5-9

Wellness Week

October 7, 4:00 PM

ELAC Meeting

Oct 8 and Oct 9, 7:30 PM

Gunn Theatre's Broadway Workshop

October 9

End of First Quarter

October 15, 9 AM

PTSA Association Meeting & Principal's Update

November 6

Last day to drop a class and not have it appear on a transcript.

日历

请查阅Gunn高中的[日历](#)和[网站](#)，以查看最新的活动信息。

10月5日, 4-5:30 PM

Site Council会议

10月5日-9日

健康保健周

10月7日

ELAC会议

10月8日 & 10月9日

Gunn剧院百老汇班

10月9日

第一季度末

10月15日

PTSA协会会议和校长新闻

11月6日

最后一天可以取消课程，而不必将其显示在成绩单上。

GUNN NEWS & EVENTS

Marc C

T2

****NEW** Gunn PEER TUTORS Needed Now!**

The Academic Center is currently recruiting Peer Tutors in exchange for community service hours. If you're a Gunn student with 6th period free and can tutor Economics or AB Calculus, please contact Pam Steward at psteward@pausd.org ASAP. If you're a Gunn student who can tutor Chemistry during any period please contact Pam Steward at psteward@pausd.org ASAP. Many thanks for your volunteer efforts to help your fellow students. Gunn together.

****NEW** Volunteers Needed for PAUSD Meal Delivery 1x Weekly Beginning Oct 12**

Beginning October 12th, the district needs to have lunches delivered to approximately 50 students per day, each week. It is estimated that we need 8 volunteers per day; please consider taking at least one shift per week (pick up lunches from Gunn between 10-10:30 and immediately deliver as elementary has an early lunch time). Please see the sign up sheet [here](#). Other friends, neighbors, fellow PTA members, and parents may also sign up.

****New** Gunn 招聘学员辅导**

Gunn 学术中心正在招聘学员辅导。如果您是 Gunn 的学生，第6节课有空并且可以辅导经济学和 AP微积分，您也可以在任意节课辅导化学，请报名参加学员辅导获得社会服务积分。若您有兴趣请联系 Pam Steward (psteward@pausd.org ASAP)。

非常感谢您对同学们的支持！

****New** 招募志愿者发送PAUSD午餐，每周一次，从十月12日开始**

将始于十月12日，学区大约需要发放午餐给50个学生一天，每周。预计我们将需要8名志愿者每天；请您考虑每周帮忙发送一次（从Gunn带取午餐，10-10:30，立即发送给需要的学生，越快越好）若您感兴趣（

<https://docs.google.com/spreadsheets/d/1HQDU5wn6pPybrU3F20GGeP9Tn4b038CNHmNw0imbQH8/edit#gid=0>) 可以在此链接报名。

若您有朋友, 邻居, PTA成员, 和家长有兴趣也可报名。

T3 Mingjie Duan

****NEW** ELAC 2nd Meeting of the School Year**

Wed, Oct 7, 4:00 PM Zoom

Parents/Guardians of English learners, and of all other newcomers are invited to our second ELAC meeting. [Click here for agenda and Zoom link.](#)

****新** ELAC学年第二次会议**

10月7日, 星期三, 下午4:00放大

欢迎英语学习者以及所有其他新来者的父母/监护人参加我们的第二届ELAC会议。 [单击此处获取议程和zoom meeting链接。](#)

****NEW** Gunn Theatre's Broadway Workshop**

Thurs, Oct 8 and Fri, Oct 9, 7:30 PM Zoom

Come see Gunn Theatre's *Broadway Workshop* October 8th and 9th at 7:30 on live on Zoom! We will be performing scenes from new plays recently produced on and off Broadway. This year's plays are *After the Blast* by Zoe Kazan and *The Children* by Lucy Kirkwood, and we have a special performance of two numbers from the new musical *SIX*. The performance will last about an hour and it's FREE. Come experience some new theatre! Directed by Jennifer Ellington and Kristen Lo. The zoom link will be available next week on the [Gunn Theatre website](#).

****最新** Gunn剧院的百老汇工作室**

10月8日, 星期四和10月9日, 星期五, 7:30 PM放大

快来观看10月8日和9日7:30举行的Gunn剧院的百老汇讲习班, 现场观看Zoom! 我们将根据百老汇上下游制作的新剧作表演场景。今年的演出是佐伊·卡赞 (Zoe Kazan) 的《爆炸后》 (After the Blast) 和露西·柯克伍德 (Lucy Kirkwood) 的儿童 (The Children), 我们将特别演奏新音乐剧《六人》中的两个数字。表演将持续大约一个

小时，并且是免费的。快来体验一些新剧院！由詹妮弗·埃灵顿和克里斯汀·罗执导。缩放链接将于下周在[Gunn Theatre网站上提供](#)。

T4 Emily Z.

****NEW** 咨询部资源**

这是上星期三来自咨询部的十一年级家长会的笔记

下星期可以在Gunn的网站得到十一年纪和是二年级的幻灯片/录音。Gunn的大学和事业祖训手册，[Titan Planning Guide](#)，可以在Gunn的网站上下载。这个手册有很多重要的话题和知识，包括一个为了十一年纪和是二年级的学生的时间段。

一个提醒现在可以开始登记AP考试了。AP考试的优先权会先给Gunn学生。别忘了读Titan Talk, 咨询部的每周发通讯。是星期天出版也包含很多疑问的答案！

T5 Irene T

****NEW** Wellness Week**

Oct 5-9

Paly and Gunn Wellness Centers are combining forces for this year's virtual Wellness Fair! From Oct. 5-9, we will be hosting 13 different community organizations all week long for lunchtime presentations and workshops. Students can hear more about different wellness resources available to youth in our community, opportunities to get involved, and get the chance to win raffle prizes each day. Presenters include Asian Americans for Community Involvement, Adolescent Counseling Services, Planned Parenthood, Outlet, and more! Parents are welcome to attend. Link to the schedule, presenters, and zoom links [HERE!](#) Click on the logos for more information about each organization.

****新** 健康保健周**

8月5日到8月9日

Paly和Gunn的康体中心会一起举办今年的虚拟康体博览会！从8月5日到8月9日，整个礼拜我们会主机十三个不同的社区组织的午饭演讲和专题研讨会。学生会听到

不同给社区少年的保健资源、参加的机会和拿到赢得奖品的机会。演讲者包括 American Asians for Community Involvement、Adolescent Counseling Services、Planned Parenthood、Outlet 以及更多！欢迎家长参加。时间表、演讲者以及 Zoom会议的超链接在[这里](#)。想看到个个组织的更多信息，请点表示。



T6 Nancy Liang

Measure O Lawn Signs Available for Gunn Parents

[Order Your Lawn Sign Here](#)

[Help Distribute Lawn Signs Here](#)

Measure O must pass in November to prevent potentially devastating cuts to teachers, staff, and programs at Gunn and throughout PAUSD. You can help by putting a **Yes of O!** lawn sign in your yard; [order one here](#). The measure needs 66.7% approval to pass. Since the majority of Palo Alto residents do not have school-age children, we need to heighten the community's awareness of this critical measure.

可以给Gunn父母用的O措施草坪标志

[在这里订购你的草坪标志](#)

[在这里帮助分配草坪标志](#)

O措施必须在11月通过，以防止对Gunn以及整个PAUSD的教师，员工和计划造成破坏性的削减。您可以通过把“**Yes of O!**”的草坪标志放在您的花园里来提供帮助；[在这里订购](#)。该措施需要66.7%的赞同才能通过。由于帕洛阿尔托的大多数居民没有学龄儿童，因此我们需要提高社区对这一关键措施的认识。

Gunn PTSA and PTAC support **Yes On O!** Measure O is a renewal of the current Palo Alto parcel tax that expires in 2021, that provides \$16 million a year in locally-controlled funding. If Measure O fails, PAUSD will lose that funding. Palo Alto has a 20 year history of supporting local voter-approved parcel taxes that keep our schools strong. Contact the Gunn High School parent contacts with questions: [Sonya Bradski and Audrey Gold](#). Thanks for your support! Learn more at: supportpaloaltoschools.org

Gunn PTSA和PTAC支持“**Yes On O!**”。O措施是对当前的帕洛阿尔托包裹税的续签，该税开始2021年到期，每年可提供1600万美元的本地控制资金。如果O措施失败，则帕洛阿尔托学区将失去这个资金。帕洛阿尔托支持当地选民同意的包裹税已有20年的历史，这使我们的学校保持强大的实力。如有疑问，请联系Gunn高中的家长联系人：Sonya Bradski和Audrey Gold。谢谢你的支持！了解更多信息：supportpaloaltoschools.org

T7 Syma Chan

****NEW** Gunn PTSA Recordings**

We have archived the following recordings of Gunn PTSA meetings, webinars, and forums in the [UpToUs Gunn Parent Community](#). Please see [PTSA recordings](#) under "Parent Resources" on the Gunn PTSA website for instructions for how to view them.

- Sept 29 Principal's Chat with Principal Wendy Stratton
- Sept 24 School Board Candidates Forum
- Sept 23 10th Grade Counseling Webinar
- Sept 23 9th Grade Counseling Webinar Slideshow
- Sept 22 Junior Parent Meeting with Linda Kirsch
- Sept 18 9th Grade Parent Meeting with Lisa Hall

****新**Gunn PTSA 記錄**

我们把 Gunn PTSA会议记录、网络研讨会和论坛录影存档于[UpToUs Gunn Parent Community](#) 网页。为了方便观看，家长可前往 Gunn PTSA 网页的家长资源库下的 [PTSA recordings](#) (PTSA 录影)。

- 九月二十九日 与Wendy Stratton校长对谈
- 九月二十四日 校务委员会候选人论坛
- 九月二十三日 十年级辅导部门研讨会
- 九月二十三日 九年级辅导部门研讨会
- 九月二十二日 十一年级家长跟 Linda Kirsch 对谈
- 九月十八日 九年级家长跟 Lisa Hall 对谈

Distance Learning Survey

Please take a few minutes to complete PAUSD's [Distance Learning Survey](#) if you have not yet done so. Your feedback is anonymous and helps our school and district to make continuous improvements in the quality of instruction.

遥距学习调查

还没完成遥距学习调查（PAUSD [Distance Learning Survey](#)）的家长，请赶快完成。回馈是不记名的，但回馈能帮助学校和学区作出优质教学改善。

T8

Volunteer for Gunn PTSA

Gunn PTSA is hard at work planning events and activities. More than ever, we are partnering with Gunn staff and students to enhance our Gunn community and bring us together either virtually, or safely in-person. We need your help as we create flexible teams to plan or support each effort! Whether you volunteer via Zoom or email or in-person, a few minutes or a few hours, we have a role for you.

[Any on-campus volunteering will adhere to school health & safety protocols.](#)

Please [sign up here](#) to join one of our teams, as we "GunnTogether" to make our community stronger.

T9

- **Career Speaker Series Committee** (assisting Gunn CCE staff and PTSA's Parent Lead in recruiting speakers and logistics)
- **Staff Hospitality Team** (leading and planning staff appreciation events with PTSA VP and volunteer coordinator and Gunn Administrators as needed)
- **Student Activities Program Support** (planning and supporting activities for students with SEC as needed)
- **Health & Wellness** (working with the Gunn wellness staff in educating and planning health & wellness events for the Gunn community)
- **PAUSD+ Support** (supporting Gunn administration in implementation of this new Gunn program as needed)
- **Virtual Parent Socials and Mixers** (organizing virtual parent social meetups on zoom)
- **Parent Ed Team** (assisting the PTSA Chair in planning and supporting Parent Education efforts)
- **Zoom/Online Team** (supporting and advising speakers and hosts)
- **PTSA Ad in The Oracle** (creating content with the PTSA President for the school newspaper)
- [Measure O Parcel Tax](#) (assisting the PTSA team in phone banking and promotion)
- **Miscellaneous School Support Tasks** (on demand as needed)

If you have new ideas or questions, please contact

vpcommunications@gunnpta.org.



T10 Michael Wang

****NEW** Counseling Is Foundational**

From classroom aides, to CASSY counselors, to college and career guidance, PiE funds support counseling, support, and wellness for every age at every PAUSD school. Every dollar makes a difference. [Donate, pledge, or learn more about PiE today.](#)

****新**咨询是基本练习**

从教室里的助手，CASSY的咨询者到大学和职业指导人，PiE的辅导会帮忙支持所有PAUSD学校和年龄的辅导员，帮助，和学生健康。每一美元都是一个大的帮助。[今天帮忙支持PiE，捐钱，认钱，或学会跟多关于PiE的资料。](#)



PAUSD & PTAC

T11 Hannah

****NEW** Superintendent's Messages**

Read Superintendent's Friday 10/2 message [here](#).

PAUSD Board of Education [Meetings Archives](#).

T11 Hannah

****新的** 院长的话**

读院长 10/2 的信息在 [这里](#)

PAUSD 的教育委员会的 [会议档案](#).



UPDATED Candidate Forums

[Watch the 9/24 Forum HERE](#)

School Board Forum co-hosted with the League of Women Voters
Thu Oct 8, 6:30 - 8:30 PM

Zoom link for the League-sponsored candidate forum. [Candidate Forum web page](#) or [School Board Forum](#) link

更新 候选人论坛

[看 9/24 的论坛在这里](#)

学校董事会的论坛会跟 “League of Women Voters” 一起主办

星期四，十月八号，6:30 - 8:30 PM

这是我们学校的论坛的链接。可以到 [论坛网站](#) 或者 [学校董事会](#) 去找。

T12 Sunny Peng

Elementary School Board Forum

Wed Oct 14, 6:30 - 9:30 PM

Join us and learn about the candidates for PAUSD school board. Now is your chance to have your questions about PAUSD governance answered by every candidate. [Submit your questions here.](#)

小学校务委员会论坛

星期三 10月14日，下午6:30 - 9:30

请加入我们一起了解 PAUSD学务委员会的候选人。这是提问候选人有关PAUSD治理问题的最佳时期。 [请在这里提交您的问题。](#)